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En montörs funderingar kring Scania. 
Har jobbat på Scania i ett antal år nu, har en bred kompetens inom olika yrken hos olika 

arbetsgivare. Vilket får mig och fundera på det ena och det andra som försegår här på vå-

ran arbetsplats. 

Klagar man på vårat arbete till någon i högre befattning har man flera gånger fått svaret    

” Passar det inte, hitta ett annat jobb ” vilket inte är ett svar som duger. 

Nu så här lagom till semestern är ni igång med det ”vanliga” racet med övertid, buffert 

körning osv... och inte minst värmen. Hur kan det komma sig att det bara är vi här i 

Oskarshamn som inte får ha fläktar vad som gör vår arbetsplats bättre? 

Kan säga att av alla Scania fabriker jag besökt så är vi den som har det sämst, tjänar minst 

och svettas mest! 

Alla mina funderingar leder till en sak pengar, inget får kosta sägs det.........vill personli-

gen påstå att Scania Oskarshamn mm är ologiska när det gäller att investera rätt, flytta el 

vid ombalanser till vilka kostnader? Tänk själva när ni vill ha något till linen vilka pro-

blem och tid det tar... När det samtidigt går att slösa i andra änden där det inte är någon 

som ifrågasätter?? 

Det största slöseri som drabbar oss i monteringen heter FU. Tänk alla artiklar du monte-

rar, sliter, får blåa/röda punkter, svettas...tänk sen att någon plockar bort dem monterar dit 

annat, det som monterats bort slängs (nya artklar). Ekonomi, för f..det är ett skämt!! Det 

finns många exempel, det är dax att ni tittar utanför våra fyra väggar! 

Arbetstider och lön....skämt det med, första veckan kommer gå till att vila upp sig och bli 

mänsklig. Lön? Eller bidrag kalla det vad ni vill, sätt alla chefer på line och ha en tre mi-

nutare efter varje takt och se hur bra det går. Dax att erkänna oss montörer! För utan oss 

blir det inga lastbilar!! 

Vår hälsa blir allt sämre och företaget förstår inte varför. Då börjar man med massa hälso 

snack osv.. Samtidigt hör jag prat om 100% beläggning...logik åter igen. 

Säger bara till företaget: Medmänsklighet vet ni vad det är?? 

Snacket om att vi jobbar smartare när vi effektiviserar, taktar upp är det största ski.. snack. 

Gör du 100 takter har du gått en distans gör du 200 hur lång distans har du då gått? Ni 

som jobbar ute på golvet tänk lite på vad ni får för info och vad det är företaget säger 

egentligen...... 

Om nu Scania är så bra arbetsplats som alla ”högre” chefer osv. säger, så har jag en sak att 

säga er... 

UT MED MEDARBETARENKÄTEN I ÅRSRAPPORTEN OM NI TÖRS!!?? 

//Montören 



Till företagsledningen 
Ni pratar mycket om hälsovård och vi ska  vara alerta. Men nu har det varit för jävligt en längre 

tid med massa söndagar och Toyota tillfällen. Vi tycker att ni har tappat respekten för oss på gol-

vet. Så man undrar när man ska samla krafter med era timmar, när som helst vill ni att man job-

bar. Det vore bättre om man jobbar sin tid i veckorna. 

Metallare från panelen 

 

Ny Försäkringstelefon i Måleriet! 

 

Tel. 68 572  

 
Försäkringsinformatörer i Måleriet: 

Anders Solstad MBCQR2, Tomas Nilsson MBCQR1,  

Jörgen Palmér MBCQR1 och Anders Lindberg MBCQI (Natt)  

 
Ordförande har ordet. 
Hej på er medlemmar, nu är det högtryck i produktionen och det i sig är positivt. 
Men med det följer övertidskörning, vi har haft ett stort övertidsuttag sista tiden, 
SFA , Toyota timman och ordinarie övertid. Från klubbens sida har vi haft uppe 
problemet och vi diskuterar detta med ledningen. Jag förstår att det är ansträngt 
att behöva köra extratid, men jag kan bara säga att vi gör vad vi kan från klub-
bens sida och får ni problem hör av er. En annan viktig fråga, har vi rätt beman-
ning, för att vi ska kunna driva denna fråga på rätt sätt måste ni jobba efter den 
standard som finns. Jobba efter positionsstandard, dra i snöret när ni inte hinner 
med eller när problem uppstår. Jag får till mig att man inte får eller ska dra i snö-
ret. Vi har haft en dialog med företaget om detta, och man säger att alla avvikel-
ser ska upp till ytan för att annars ser vi inte det verkliga behovet. Så för att få en 
rättvis bild av helheten var inte rädd för att dra i snöret när ni får problem. Detta är 
den sista hyttbyggaren inför semestern, så jag får passa på att önska alla en riktig 
skön semester! 
M.vh  Mikael ”Sippa” Johansson.   
 

 

 

****************************************************************** 
Ansvarig utgivare:   

Mikael Johansson     tel 65198 

Hyttbyggarkommittén:   

Jenny Ilke Hjelm      tel 65236 

Fredrik Jonasson      tel 65122 

Material kan lämnas in eller skickas till klubbexpeditionen, 

dock får inget material lämnas in anonymt, däremot kan man  

skriva under signatur. 

 

www.scaniafacken.com/vklubbenohamn 

 


